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Protokół Nr XXXV/21 
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
odbytej w dniu 10 listopada 2021 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1000 i trwały do godz. 1230. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski  

Protokolant: Wioleta Niemyjska 

Radni obecni na sesji: 
1. Jan Krzysztof Binaś 
2. Aneta Joanna Czarnecka 
3. Przemysław Dybowski 
4. Marek Karolewski 
5. Stanisław Szczepan Kietliński 
6. Agata Koc 
7. Krzysztof Koc 
8. Zygmunt Józef Kosk 
9. Tadeusz Łopaciuk 
10. Antoni Malinowski 
11. Dorota Niemyjska 
12. Maria Jadwiga Radziszewska 
13. Włodzimierz Słonecki 
14. Katarzyna Sylwia Wilkowska 
15. Violetta Maria Zdunek 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy, 

 Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedlowych – lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu, 

 Kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 
goście - lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Radnego Powiatu 
Wysokomazowieckiego Krzysztofa Pełszyka, dyrektorów i kierowników gminnych 
jednostek organizacyjnych, Radnego Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzego 
Leszczyńskiego, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedlowych oraz 
mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych na dzisiejszą sesję.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 15 i obrady sesji są prawomocne.  
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Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

2) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na 

terenie Gminy Ciechanowiec, 

3) określenia stawek podatku od nieruchomości, 

4) określenia stawek podatku od środków transportowych, 

5) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca, 

6) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

7) ustalenia zasad i wysokości diet przewodniczących organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych Gminy Ciechanowiec, 

8) Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania  Narkomanii na 2022 r., 

9) uchwalenia „Programu Współpracy w 2022 roku Gminy Ciechanowiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie”, 

10) likwidacji samorządowego zakładu budżetowego pod nazwą „Przedsiębiorstwo 

Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu” w celu przekształcenia go  

w jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne i wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 
proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynął wniosek 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o wprowadzenia do porządku 
obrad w pkt 6 ppkt 11 projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących  
z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i w pkt 6 ppkt 12 
projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
członków Ochotniczych Straży Pożarnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenia do 
porządku obrad w pkt 6 ppkt 11 projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących  
z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i w pkt 6 ppkt 12 
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projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
członków Ochotniczych Straży Pożarnych. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad w pkt 6 ppkt 11 projektu uchwały w sprawie 
pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i w pkt 6 ppkt 12 projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych.. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został 
przyjęty jednogłośnie.  
 
Proponowany porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 
2) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na 

terenie Gminy Ciechanowiec, 
3) określenia stawek podatku od nieruchomości, 
4) określenia stawek podatku od środków transportowych, 
5) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca, 
6) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
7) ustalenia zasad i wysokości diet przewodniczących organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych Gminy Ciechanowiec, 
8) Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania  Narkomanii na 2022 r., 
9) uchwalenia „Programu Współpracy w 2022 roku Gminy Ciechanowiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”, 

10) likwidacji samorządowego zakładu budżetowego pod nazwą „Przedsiębiorstwo 
Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu” w celu przekształcenia go  
w jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością, 
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11) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, 

12) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych 
Straży Pożarnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8. Sprawy różne i wnioski. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 
proponowany porządek obrad po zmianach. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie w obecności wszystkich 
Radnych Rady Miejskiej.  
 
Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XXXIV sesji bez odczytania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXXIV 
sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 
 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między 

sesjami poinformował, że: 

 29 października firma Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych „TRAKT” 
Sp. z o.o. z Wysokiego Mazowieckiego zakończyła prace przy zadaniu 
inwestycyjnym polegającym na rozbudowie odcinka drogi gminnej Nr 108870B 
we wsi Czaje-Wólka o dł. 0,9475 km. 

 29 października firma Drogowa „MARCIN GRYKO” z m. Sowlany zakończyła 
prace przy przebudowie i budowie drogi gminnej – ulicy Sienkiewicza w 
Ciechanowcu 

 3 listopada dokonano otwarcia ofert w prowadzonym przez Gminę 
Ciechanowiec postępowaniu o udzielenie zamówienia na „Dostawę wraz z 
montażem opraw i urządzeń oświetlenia ulicznego w mieście Ciechanowiec” 
w zakresie wymiany 302 szt. opraw oświetlenia ulicznego na LED – wpłynęło 
trzy oferty.  Najkorzystniejsza oferta została złożona przez Wykonawcę – 
ADKOP Adam Obrycki z Giełczyna za cenę brutto 392.985,00 zł. Planowane 
podpisanie umowy z wybranym Wykonawcą 16 listopada 2021 r. 

 5 listopada odbył się Zjazd Oddziału Miejsko – Gminnego Związku 
Ochotniczych Straży Pożarnych RP, na którym wybrano nowy zarząd. 

 5 listopada złożono wniosek o dofinansowanie w ramach konkursu Cyfrowa 
Gmina – Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – 
„Granty PPGR". Wnioskowana kwota 90.000,00 zł, z przeznaczeniem na 
zakup 25 laptopów. 

 8 listopada dokonano otwarcia złożonych 2 ofert – w ramach zapytania na 
udzielenie zamówienia pn. „Dostawa wraz z montażem opraw i urządzeń 
oświetlenia ulicznego w mieście Ciechanowiec – etap II” Z uwagi na wartość 
najkorzystniejszej oferty, która przekracza kwotę, jaką Zamawiający zamierzał 
przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia - przetarg został unieważniony. 

 9 listopada dokonano otwarcia złożonych 2 ofert – w ramach zapytania na 
udzielenie zamówienia pn. „Dostawa wraz z montażem opraw i urządzeń 
oświetlenia ulicznego w mieście Ciechanowiec”  Z uwagi na wartość 
najkorzystniejszej oferty, która przekracza kwotę, jaką Zamawiający zamierzał 
przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia - przetarg został unieważniony 

 9 listopada zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na realizację usług 
polegających na konserwacji i bieżących naprawach oświetlania ulicznego  
i drogowego znajdującego się wzdłuż dróg gminnych, powiatowych  
i wojewódzkich na terenie Gminy Ciechanowiec w 2022 r. 

 Z otrzymanej z Województwa Podlaskiego dotacji na zakup sprzętu  
i umundurowania dla jednostek OSP, strażakom z jednostki Ciechanowiec 
zostały zakupione przewody hydrauliczne do sprzętu hydraulicznego "Lukas"  
i opryskiwacz spalinowy. Łączna wartość zakupionego sprzętu wynosi 11 
510,00 zł Kwota dofinansowania - 10 000,00 zł. Środki z budżetu gminy - 1 
510,00 zł. 
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 10 listopada w wyniku rozstrzygniętych postępowań przetargowych zostaną 
podpisane umowy z firmą Szpańscy Jerzy, Jacek, Dawid „Czystość” Spółka 
Jawna z Wołomina na realizację dwóch zadań inwestycyjnych na „Rozbudowę 
drogi gminnej – ul. Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec” na kwotę 
3.382.930,93 zł i na „Rozbudowę drogi gminnej – ul. Armii Krajowej w 
miejscowości Ciechanowiec” na kwotę 2.467.054,29 zł. 

 od 7 listopada 2021 r. wydawane są nowe dowody osobiste (dostosowane do 
wymogów Unii Europejskiej) z odciskami palców właściciela i elektronicznym 
podpisem osobistym zapisanym w warstwie elektronicznej dowodu osobistego 
oraz wizerunkiem posiadacza i graficznym odwzorowaniem podpisu 

 11 Listopada odbędą się uroczystości miejskie Narodowego Święta 
Niepodległości. 

 W dniach 20 – 27 listopada w Ciechanowcu będzie stacjonował 16 Pułk 
Logistyczny z Elbląga. Wojsko bazować będzie na Stadionie, terenie przy hali 
sportowej przy ul. 11 Listopada 5 oraz na placu przy kościele Trójcy. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
sprawozdania. 
Pytań nie zgłoszono.  
 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  
i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie 
między sesjami  interpelacje nie wpłynęły i zapytał, czy Radni zgłaszają w tej chwili 
interpelacje lub zapytania.  
Nie zgłoszono. 
 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że są to niewielkie zmiany, które 
zwiększają budżet o 146 000,00 zł - głównie dotacje z budżetu państwa, czyli 
dotacje, które kończą rok budżetowy. Natomiast w ramach przeniesień między 
wydatkami zabezpieczono konieczne środki na wydatki bieżące związane  
z administracją rządową. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 257/XXXV/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 
wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że maksymalną stawkę 
ogłoszoną komunikatem Prezesa GUS w kwocie 61,48 obniża się do kwoty 55 zł, 
która stanowi podstawę do ustalenia podatku rolnego w 2022 roku.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru 
podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec. 
 

Głosowano w sprawie: 
obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie 
Gminy Ciechanowiec.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
PRZECIW (2) 
Agata Koc, Antoni Malinowski 
WSTZYMUJĘ SIĘ (3) 
Stanisław Szczepan Kietliński, Tadeusz Łopaciuk, Dorota Niemyjska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że chwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr 258/XXXV/21 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 
wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 5  
do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 
stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok. Z uwagi na szereg inwestycji 
realizowanych przez gminę Ciechanowiec proponuje się podwyższenie stawek, 
zgodnie ze wskaźnikiem cen towarów i usług konsumpcyjnych, który wyniósł 30,6 %.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 
 

Głosowano w sprawie: 
określenia stawek podatku od nieruchomości.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata 
Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 
Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna 
Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
PRZECIW (2) 
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów.  
 
Uchwała Nr 259/XXXV/21 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 
transportowych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 
określenia stawek podatku od środków transportowych na 2022 rok. Stawki podatku 
zostały zwaloryzowane ze wskaźnikiem cen towarów i usług konsumpcyjnych, który 
wynosi 3,6 %. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja wnioskuje o zmianę kwoty w § 1 pkt 6 z a) 800 na a) 700 i z b) 900 na b) 
750. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek 
Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego w sprawie zmiany kwoty w § 1 
pkt 6 z a) 800 na a) 700 i z b) 900 na b) 750. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiany kwoty w § 1 pkt 6 z a) 800 na a) 700 i z b) 900 na b) 750.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Zygmunt Józef Kosk, 
Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki 
PRZECIW (5) 
Krzysztof Koc, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Aneta Joanna Czarnecka, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Tadeusz 
Łopaciuk 
 
Przewodnicząc Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 
większością głosów. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych  
po zmianach. 
 

Głosowano w sprawie: 
określenia stawek podatku od środków transportowych po zmianach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt 
Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 
PRZECIW (2) 
Przemysław Dybowski, Katarzyna Sylwia Wilkowska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jan Krzysztof Binaś, Stanisław Szczepan Kietliński 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała po 
zmianach została podjęta większością głosów.  
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Uchwała Nr 260/XXXV/21 w sprawie określenia stawek podatku od środków 
transportowych stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Ciechanowca. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który poinformował, 
że projekt uchwały uwzględnia podwyższenie wynagrodzenia wynikające ze zmian 
przepisów. Wysokość wynagrodzenia jest zgodna z obowiązującymi przepisami  
i uzasadniona bardzo dużym zaangażowaniem Burmistrza w realizację zadań gminy 
Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca. 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata 
Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 
Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Włodzimierz Słonecki 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów.  
 
Uchwała Nr 261/XXXV/21 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Ciechanowca stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet 
oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt uchwały 
dotyczy ustalenia wysokości diet, zasad ich wypłacania oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu. Projekt uchwały wynika  
z przepisów prawa, jest zgodny z prawem oraz całkowicie uzasadniony. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
 
Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski, który 
poinformował, że w uzasadnieniu uchwały napisane jest, że za nieusprawiedliwioną 
obecność na sesji radnym potrąca się 100 % diety. Wiceprzewodniczący zgłosił 
wniosek, żeby za nieobecność radnego potrącić dietę w wysokości 30 %.  
 
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że nie 
zgadza się z wypowiedzią Wiceprzewodniczącego, ponieważ taka zasada 
obowiązuje już od wielu lat i za nieusprawiedliwioną nieobecność potrąca się 100 % 
diety radnego.   
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu 
Jan Krzysztof Binaś, który zapytał, czy na posiedzeniu komisji nieobecność 
usprawiedliwia się u Przewodniczącego Komisji. 
W odpowiedzi Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował,  
że zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej w Ciechanowcu zarówno nieobecność na 
posiedzeniu komisji jak i sesji usprawiedliwia Przewodniczący Rady Miejskiej. 
Burmistrz dodał, że Radni mogą postawić wniosek o zmianę uchwały. Poinformował, 
że Radnych do reprezentowania wybrało społeczeństwo. Zmiana na 30 % może 
powodować trudności w organizowaniu komisji lub sesji.  
 
W odpowiedzi Wiceprzewodniczący Antoni Malinowski poinformował, że to nie 
Burmistrz wybierał Radnych tylko społeczeństwo. Jeżeli nie będą czynnie 
uczestniczyć to również społeczeństwo ich rozliczy. Poprosił o niestosowanie 
dyscyplinowania w postaci diety.  
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W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że wyraża tylko swoje zdanie jako obywatel, 
wyborca oraz jako Burmistrz. Dodał, że myśli częściowo z punktu widzenia pracy 
urzędu, ponieważ może się zdarzyć sytuacja, że nie będzie kworum i dana sesja lub 
komisja nie będzie mogła się odbyć w zaplanowanym terminie. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
Zygmunt Józef Kosk, który poinformował, że nie widzi problemu w tym co powiedział 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski. Dodał, że zawsze jest 
kworum i nie zdarzyło się, żeby brakowało osób.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosownie wniosek 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Antoniego Malinowskiego w sprawie zmiany 
w § 4 ust. 1 ze 100% na 30%. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiany w § 4 ust. 1 ze 100% na 30%.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, 
Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska 
PRZECIW (5) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 
WSTZYMUJĘ SIĘ (2) 
Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został 
przyjęty większością głosów. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu po zmianach 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu po zmianach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
PRZECIW (1) 
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Przemysław Dybowski 
WSTZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agata Koc, Włodzimierz Słonecki 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała po 
zmianach została podjęta większością głosów.  
 
Uchwała Nr 262/XXXV/21 w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet 
oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 
Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 
zasad i wysokości wypłacania diet dla przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych Gminy Ciechanowiec. Projekt uchwały jest zgodny  
z przepisami prawa oraz uzasadniony.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja wnioskuje o zmianę w § 4.1 z 20 % na 30 %. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały po zmianie. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowane wniosek 
Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu w sprawie zmiany w § 4.1 z 20 
% na 30 %. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiany w § 4.1 z 20 % na 30 %.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, 
Antoni Malinowski, Katarzyna Sylwia Wilkowska 
PRZECIW (2) 
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Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Krzysztof 
Koc, Tadeusz Łopaciuk, Dorota Niemyjska, Violetta Maria Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został 
przyjęty większością głosów 
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca, który odniósł się do Radnych  i poinformował, 
że muszą pamiętać o tym, że sołtysi poza obecnością na sesjach wykonują szereg 
innych zadań. Dodał, że często roznoszą korespondencję na jego prośbę i jest to 
zadanie, za które nie otrzymują wynagrodzenia. Propozycją Burmistrza jest 
potrącenie diety za nieobecność w wysokości 20 %, ponieważ odpowiedzialność 
radnych jest znacznie większa niż odpowiedzialność sołtysów i dyscyplina powinna 
być większa.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet przewodniczących 
organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Ciechanowiec. 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia zasad i wysokości diet przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych Gminy Ciechanowiec po zmianie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, 
Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 
Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Szczepan Kietliński 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów.  
 
Uchwała Nr 263/XXXV/21 w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 
Ciechanowiec stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  
na 2022 r. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zgodnie z prawem Gminny 
Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii uchwalany jest corocznie przez Radę Miejską. Program 
ten finansowany jest ze środków pozyskiwanych z opłat za zezwolenie na sprzedaż 
napojów alkoholowych. Na 2022 rok przewidziano kontynuację zadań realizowanych 
w roku 2021.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Krzysztof Binaś 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów.  
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Uchwała Nr 264/XXXV/21 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 
r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2022 
roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy Program 
Współpracy zawiera między innymi cele, zasady i zakres współpracy Gminy 
Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 
3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie oraz wskazanie 
środków finansowych przeznaczonych na realizację zapisów programu. Niniejszy 
projekt uchwały jest zgodny z prawem. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2022 roku Gminy 
Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie”. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia „Programu Współpracy w 2022 roku Gminy Ciechanowiec z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
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Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 265/XXXV/21 w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2022 
roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie” stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie likwidacji samorządowego zakładu 
budżetowego pod nazwą „Przedsiębiorstwo Robót Komunalnych FARE  
w Ciechanowcu” w celu przekształcenia go w jednoosobową spółkę z ograniczoną 
odpowiedzialnością. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 
przekształcenia zakładu budżetowego PRK FARE w celu zawiązania spółki z o.o. 
Likwidacja PRK FARE nastąpi z dniem 31 grudnia 2021 r., a spółka zostanie 
zawiązana z dniem 01.01.2022 r.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował,  
że o przekształceniu PRK FARE w spółkę z o.o. myślał już na samym początku 
swojej kadencji. Dodał, że spółka jest własnością gminną, którą reprezentuje 
Burmistrz. Burmistrz powołuje prezesa oraz radę nadzorczą spółki. Jeżeli chodzi  
o wszystkie kwestie formalne takie jak statut i regulaminy to zostaną one dokładnie 
omówione na kolejnej sesji, która odbędzie się 21 grudnia. Spółka będzie mogła 
przystępować do wszelkich przetargów, również poza gminą Ciechanowiec. Jeżeli 
chodzi o pracowników to pracownicy PRK FARE przechodzą za porozumieniem do 
spółki (wszyscy Ci, którzy chcą). Majątek PRK FARE zostanie wniesiony aportem do 
spółki, aczkolwiek zawsze jest to majątek gminy.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu 
Jan Krzysztof Binaś, który poprosił Dyrektora PRK FARE o wyrażenie swojego 
zdania na temat przekształcenia PRK FARE w spółkę z o.o. 
 
Głos zabrał Dyrektor PRK FARE Wojciech Puchaczewski, który poinformował,  
że według niego warto jest spróbować i rozwinąć spółkę tak, żeby przynosiła 
dochody.  
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca, który poinformował, że sami pracownicy  
w spółce będą musieli zmienić swoją mentalność, jeżeli chodzi o pracę. Jeżeli będą 
chcieli nadal pracować, będą musieli porządnie wypełniać swoje obowiązki. Dodał, 
że jest firma zewnętrzna, która zajmuje się przekształcaniem tego typu zakładów. 
Burmistrz poinformował, że gmina Ciechanowiec dokłada bardzo dużo pieniędzy  
za wywożenie odpadów. W chwili obecnej, gdyby gmina nie dokładała do wywozu 
śmieci to wysokość opłaty od jednej osoby byłaby dużo wyższa. Dodał, że liczny  
na to, że po zawiązaniu spółki problem ten zniknie. Chciałby, żeby spółka na terenie 
gminy Ciechanowiec wybudowała sortownię śmieci.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania  
do projektu uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego pod 
nazwą „Przedsiębiorstwo Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu” w celu 
przekształcenia go w jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 
Głosowano w sprawie: 
likwidacji samorządowego zakładu budżetowego pod nazwą „Przedsiębiorstwo 
Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu” w celu przekształcenia go w 
jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata 
Koc, Krzysztof Koc, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 
Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów.  
 
Uchwała Nr 266/XXXV/21 w sprawie likwidacji samorządowego zakładu 
budżetowego pod nazwą „Przedsiębiorstwo Robót Komunalnych FARE  
w Ciechanowcu” w celu przekształcenia go w jednoosobową spółkę z ograniczoną 
odpowiedzialnością stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 
odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że co do zasady wywóz odpadów 
komunalnych powinien się bilansować (przychody z wydatkami). Nie mniej jednak tak 
nie jest i znowelizowana ustawa o utrzymaniu czystości w gminach nakazała radom 
podjęcie stosownych uchwał, które będą pozwalały na dopłaty do wywozu odpadów 
komunalnych. W 2021 r. gmina Ciechanowiec ma przychody oszacowane na 
poziomie 1 400 000,00 zł, natomiast koszty na poziomie 1 932 000,00 zł. 
Prawdopodobnie do końca roku będzie trzeba zwiększać jeszcze koszty, ponieważ  
w 2021 roku koszt odbioru szacuje się w granicach od 120 000,00 zł do prawie 
200 000,00 zł (miesięczny wywóz). Przychód wynosi od 106 000,00 zł do 110 000,00 
zł z tego tytułu. W związku z tym, żeby móc legalnie wywozić i opłacać odpady  
z budżetu gminy Rada Miejska w Ciechanowcu musi wyrazić na to zgodę.  
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował,  
że w chwili obecnej odpady odbiera firma zewnętrzna. Tak na dobrą sprawę na 
chwilę obecną nie wiadomo, czy odbiera ona tylko odpady od osób fizycznych,  
czy również od przedsiębiorców. Przedsiębiorcy powinni mieć podpisane własne 
umowy z firmą. Nie wiadomo, czy firma odbierająca podaje dokładne dane, co do 
wysokości ton odbieranych śmieci. Burmistrz dodał, że jak PRK FARE przekształci 
się w spółkę to będzie chciał zmniejszyć ilość wywożonych odpadów przez MPO 
oraz podpisać z nią umowę na odbiór bio-odpadów. Dodał, że bardzo wielu 
mieszkańców uchyla się od opłat za śmieci. Na 9 000 mieszkańców za śmieci płaci 
około 6 000. Nie chcąc podejmować kolejnej uchwały podnoszącej opłaty za śmieci 
trzeba szukać innych rozwiązań.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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Głosowano w sprawie: 
pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 267/XXXV/21 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 
odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowska o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 
ustalenia ekwiwalentu dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie 
gminy Ciechanowiec z uwagi na duże zaangażowanie w akcje ratownicze. Projekt 
jest zgodny z prawem oraz całkowicie uzasadniony. W projekcie proponuje się 
podwyższenie ekwiwalentu z 20 zł do 33 zł. Na chwilę obecną jest to maksymalna 
stawka jaką można przyjąć za godzinę udziału w działaniach ratowniczych.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 
Pożarnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 268/XXXV/21 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Interpelacje i zapytania nie wpłynęły.  

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne  
i wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęły następujące pisma: 

1. Pismo z Urzędu Skarbowego w Wysokiem Mazowieckiem dotyczące analizy 

oświadczeń majątkowych. Przewodniczący odczytał treść pisma. Pismo 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

2. Pismo dotyczące wydania warunków zabudowy w obrębie Ciechanowca. 

Pismo zostało przekazane do wiadomości Radnym Rady Miejskiej, jednak 

ustosunkowanie się do pisma leży w kompetencjach Burmistrza Ciechanowca. 

Pismo stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce 
zabrać głos.  
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Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski, który 
zapytał o termin spotkania, na który zostanie sporządzona lista dróg do złożenia do 
Funduszu Dróg Samorządowych.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce 
jeszcze o coś zapytać. 
 
Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski, który zwrócił się 
do Radnego Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzego Leszczyńskiego i 
poinformował, że we wrześniu odbył się pogwarancyjny przegląd drogi Trzaski – 
Radziszewo-Sieńczuch, której wykonawcą była bodajże firma Mix z Węgrowa.  
W protokole odbiorczym wykonawca zobowiązał się do końca października uzupełnić 
pobocza i wjazdy. Październik minął, a w tej kwestii nic nie zostało zrobione. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił Radnego Sejmiku Województwa 
Podlaskiego, żeby zwrócił się do wykonawcy i poinformował, żeby wykonawca 
zrealizował inwestycję do końca.  
Drugą sprawą do której odniósł się Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni 
Malinowski jest sprawa dotycząca przeniesienia pensjonariuszy Zakładu Opiekuńczo 
– Leczniczego w Ciechanowcu do Pobikier. Poinformował, że pierwszego dnia po 
przeniesieniu w Pobikrach zabrakło prądu. Radny poinformował, żeby zabezpieczyć 
ten budynek w agregat.  
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
Zygmunt Józef Kosk, który zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
Antoniego Malinowskiego i poinformował, że na wniosek mieszkańców wsi 
Radziszewo-Sieńczuch poczynił starania i powiadomił Dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych w tej sprawie. Przy w współpracy z Radnym Antonim Malinowskim 
zostało zorganizowane spotkanie i Dyrektor zaprosił na to spotkanie wszystkich 
wykonawców drogi. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych chciał, żeby droga została 
wykonana do 15 października, natomiast firma wykonawcza prosiła, żeby termin 
realizacji wydłużyć do końca października. Dyrektor zgodził się, jednak inwestycja  
nie została wykonana. W związku Przewodniczący Komisji poinformował, że w dniu 3 
listopada zadzwonił do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, który poinformował,  
że wie o tym, że inwestycja nie została zakończona. Wykonawca ponownie poprosił 
o przedłużenie terminu wykonania poboczy ze względu na dużą ilość prac.  
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który odniósł się do Radnego Sejmiku 
Województwa Podlaskiego Jerzego Leszczyńskiego i poinformował, że w mieście 
brakuje dwóch przejść dla pieszych. Jednego przy sklepie Arhelan na ul. Kuczyńskiej 
oraz drugiego przy targowicy.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że lista dróg do Funduszu 
Dróg Samorządowych zostanie ustalona w dniu dzisiejszym po sesji (poprosił 
wszystkich Radnych Rady Miejskiej o pozostanie). 
 
Burmistrz podziękował dla Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rolnictwa 
Gospodarczego Zygmunta Józefa Koska za to, że dba o drogi. Zwrócił się również 
do niego z prośbą o to, że jak będzie organizował jakieś spotkania to żeby go o tym 
informował.  
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Odnośnie drogi Burmistrz poinformował, że prace nie zostały wykonane w terminie  
z uwagi na to, że firmy muszą wywiązać się również z innych umów, które mają 
podpisane, żeby uniknąć kar.  
 
Odnośnie przeniesienia Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego do Pobikier Burmistrz 
poinformował, że wie o tym, że zabrakło prądu. Stało się tak, ponieważ była wichura. 
Pani Sekretarz była w ciągłym kontakcie z Dyrekcją Szpitala, a na czas braku prądu 
został dostarczony agregat. Budynek został użyczony nieodpłatnie i w chwili obecnej 
wszelkie kwestie dotyczące jego funkcjonowania spoczywają na Dyrekcji Szpitala.  
 
Odnośnie przejść dla pieszych Burmistrz poinformował, że gmina Ciechanowiec ma 
problem z drogami wojewódzkimi i powiatowymi, ponieważ są one w złym stanie. 
Powiedział, że będzie rozmawiał z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich oraz  
z Marszałkiem Województwa Podlaskiego, żeby ten problem rozwiązać. Dodał, że 
uwaga Radnego Krzysztofa Koca jest słuszna. W chwili obecnej składane są wnioski 
na bezpieczne przejścia dla pieszych, jednak program ten dotyczy tylko dróg 
gminnych.  
 
Głos zabrał Radny Zygmunt Józef Kosk, który zwrócił się do Burmistrza  
i poinformował, że to nie on zorganizował spotkanie, a Dyrektor Zarządu Dróg 
Powiatowych, który jedynie zwrócił się do niego z prośbą o powiadomienie osób 
zainteresowanych. 
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że Przewodniczący Komisji w pierwszej 
kolejności mógł poinformować jego.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos. 
 
Głos zabrał Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński, który 
poinformował, że został już wykonany remont drogi na odcinki Ciechanowiec – 
Nowodwory (3 000 000,00 zł). Wykonane zostały również rowy, pobocza oraz 
podjazdy. Została jeszcze kwestia ścieżki rowerowej i oświetlenia, jednak jest to 
sprawa przyszłościowa.  
Drugą sprawą do której odniósł się Radny, jest wspomniany przez Burmistrza fatalny 
stan dróg wojewódzkich. Radny poinformował, że nie zgadza się z tym 
stwierdzeniem. Dodał, że zostało wykonanych wiele remontów dróg. Oczywiście 
drogi trzeba dalej remontować.  
Jeżeli chodzi o odcinek drogi w Bujence to w przyszłym roku inwestycja zostanie 
zrealizowana, łącznie z brakującym chodnikiem. Dodał, że w tej sprawie złożył 
interpelację do Zarządu. W odpowiedzi uzyskał informację, że inwestycja ta jest 
wzięta pod uwagę i zostanie wykonana oraz ze gmina Ciechanowiec mogłaby 
dofinansować budowę chodnika.  
Samorząd gminy Ciechanowiec wydał dużą kwotę na wykonanie projektu obwodnicy 
Ciechanowca. Inwestycja ta jest wpisana w plan do realizacji. Złożony został wniosek 
do Ministerstwa Infrastruktury do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na program 
budowy obwodnic.  
Radny dodał, że będzie wnioskował o wspomniane przez Radnego Krzysztofa Koca 
przejścia dla pieszych.  
Odnośnie przekształcenia PRK FRE w spółkę z o.o. Radny poinformował, że według 
niego jest to dobry kierunek i trzeba będzie włożyć wiele wysiłku, żeby ją 
zorganizować. Powstanie spółki z o.o. może obniżyć koszty opłaty za odpady. 
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Spółka będzie mogła również zajmować się inwestycjami drogowymi oraz świadczyć 
usługi na zewnątrz. 
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który powiedział, że według 
niego drogi wojewódzkie na terenie Ciechanowca są w złym stanie i zadania co do 
tego nie zmieni. Jeżeli chodzi o ich naprawę to od samego początku objęcia funkcji 
Burmistrza złożył kilka pism do Zarządu Dróg Wojewódzkich i Marszałka oraz do 
Radnego Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzego Leszczyńskiego.  
Odnośnie dofinansowania przez gminę Ciechanowiec budowy chodnika we wsi 
Bujenka Burmistrz poinformował, że nie zna takich sytuacji, żeby gminy dokładały  
do remontu dróg wojewódzkich. Dodał, że w tamtej kadencji gmina Ciechanowiec 
nieodpłatnie przekazała działkę dla Zarządu Dróg Wojewódzkich. W zamian za 
przekazanie tej działki miała zostać wykonana ul. Wspólna. Z różnych przyczyn 
inwestycja ta nie została zrealizowana.  
Gmina Ciechanowiec przekazała 400 000,00 zł na wykonanie dokumentacji 
obwodnicy Ciechanowca. Burmistrz dodał, że z tego co wie to dokumentacja nie 
została do końca poprawnie wykonana. Z racji tego, że gmina Ciechanowiec jest 
współwłaścicielem dokumentacji powinna ona również znajdować się w Urzędzie.  
Do tej pory nie została dostarczona, a minęły już 3 lata. To, że obwodnica 
Ciechanowca jest wpisana do programu budowy obwodnic jest prawdą, ponieważ 
informowała go o tym Poseł na Sejm RP Aleksandra Szczudło, która o to zabiegała.  
Odnośnie remontu drogi we wsi Bujenka Burmistrz poinformował, że nie jest to 
inwestycja, której nie jest w stanie wykonać województwo. Dodał, że będąc na 
zebraniu w Bujence, poinformował, że nie będzie sobą albo nie będzie Burmistrzem, 
jeżeli droga w Bujence nie zostanie wykonana.  
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że drogi wojewódzkie są  
w takim stanie, że stają się niebezpieczne. Taka sama sytuacja dotyczy ruchu w 
rynku.  
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca, który odniósł się do Radnego Sejmiku 
Województwa Podlaskiego Jerzego Leszczyńskiego i poinformował, że Radny sam 
powinien podjąć wszelkie działania, żeby droga wraz z chodnikiem w Bujence 
została wykonana ze środków województwa.  
 
Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski, który 
poinformował, że wyjazd z ul. Sienkiewicza jest niebezpieczny. Radny poprosił, żeby 
obniżyć go o trzy krawężniki.  
 
Głos zabrał Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński, który 
zgodził się z wypowiedzią Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Antoniego 
Malinowskiego i powiedział, że on też uważa, że wyjazd jest niebezpieczny i zajmie 
się tą sprawą.  Dodał, że nie zabiegał o to, żeby gmina Ciechanowiec dokładała do 
wykonania chodnika. Jeżeli chodzi o obwodnicę Ciechanowca to ma nadzieję,  
że decyzja będzie pozytywna. Poinformował, że będzie rozmawiał z Dyrektorem 
Zarządu Dróg Wojewódzkich, żeby to co można poprawić na drogach wojewódzkich 
zostało wykonane.  
Głos zabrał Sołtys wsi Nowodwory Bogusław Jankowski, który podziękował 
Radnemu Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzemu Leszczyńskiemu oraz 
Burmistrzowi Ciechanowca za remont drogi we wsi Nowodwory.  
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  
Zygmunt Józef Kosk, który w nawiązaniu do wypowiedzi Radnego Sejmiku 
Województwa Podlaskiego Jerzego Leszczyńskiego i Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego poinformował, żeby w sprawie obwodnicy Ciechanowca 
poprosić o pomoc Poseł na Sejm RP Aleksandrę Szczudło.  
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że zarówno Radny Sejmiku Województwa 
Podlaskiego jak i Poseł na Sejm RP Aleksandra Szczudło nie zawsze mogą wykonać 
wszystkie zadania tak jak byśmy chcieli. Jeżeli chodzi o Poseł na Sejm to dzięki niej 
w gminie Ciechanowiec powstaje gazyfikacja. Wszystkie kwestie, które są z nią 
omawiane zostają spełnione. Jej zasługą jest również wpisanie obwodnicy 
Ciechanowca na listę Rządowego Programu. Dzięki niej zostały również 
doinwestowane OSP w gminie Ciechanowiec.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos. 
Głosu nie zabrano.  
 

Ad pkt 19 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  
i zamknął obrady XXXV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane. 
 
 
 
  Protokołowała: 
 
 
Wioleta Niemyjska 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 

              Marek Karolewski

 


